
 Protokół nr 33/17 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 18.05.2017, godz. 10.00 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Adam Jakubowski, który na podstawie listy 

obecności stwierdził quorum. Spóźnienie zapowiedziała radna Dorota Klucha. Lista obecności 

stanowi zał. Nr 1 do protokołu.  

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

Radny Adam Jakubowski zaproponował, aby do porządku posiedzenia wprowadzić punkt dot. 

przyjęcia protokołu z kontroli UKS Chrobry w ramach udzielonych dotacji finansowych za 

2016r. jako punkt 7. Za zaproponowaną zmianą głosowało 5 radnych. Zmieniony porządek 

posiedzenia również został poddany pod głosowanie, za przyjęciem opowiedziało się 5 

radnych. Zmieniony porządek stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 
 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki do protokołów w dniach 12.05.2017 i 15.05.2017. 

4. Analiza stanu należności wymagalnych na dzień 31.12.2016 r. 

5. Zapoznanie się z opinią RIO dotyczącej sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu za 2016 

rok. 

6. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok. - ciąg dalszy. 

7. Przyjęcie protokołu z kontroli UKS Chrobry w ramach udzielonych dotacji finansowych za 2016 

rok. 

8. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

9. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  

10. Zakończenie posiedzenia . 

 

3. Uwagi i poprawki do protokołów w dniach 12.05.2017 i 15.05.2017. 

 

Protokół z dnia 12.085.2017 r. został odczytany przez Przewodniczącego komisji. Komisja 

Rewizyjna wprowadziła do protokołu kilka zmian, które zostały przyjęte przez aklamację. 

Protokół z dnia 15.05.2017 r. nie został napisany, w związku z czym zostanie przyjęty na kolejnym 

posiedzeniu komisji. 

 

4. Analiza stanu należności wymagalnych na dzień 31.12.2016 r. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczył Komendant Straży Miejskiej Adam Bączek. Należności 

wynikające z mandatów są na kwotę 111 tys. zł. i wynikają z lat ubiegłych. W 2016 roku prowadzono 

447 egzekucji na kwotę 107 tys. Wystawiono 304 tytuły wykonawcze na kwotę 79 tys. zł. Na dzień 

dzisiejszy wszystkie mandaty są w egzekucji, jednakże nie wszystkie są ściągalne i Urzędy Skarbowe 

umarzają postępowania. W 2016 roku nałożono mandatów na kwotę 94 tys., z czego wpłacono 60 

tys. Pozostała zaległość jest na drodze egzekucji.  

W kwestii Strefy płatnego parkowania zaległości z roku na rok wzrasta. Na dzień 31.12.2016 r. 

wynosiła ona 361 tys. Na podstawie wystawionych tytułów wykonawczych udało się ściągnąć 70 

tys. Wystawiono ponad 4 tys. postępowań egzekucyjnych.  



 Radna Natkańska zapytała o różnicę 4 tys. wynikającą z nałożonych mandatów, a ściągniętych. 

Podobna sytuacja jest ze strefą płatnego parkowania, tylko tu różnica wynosi 80 tys. Radna zapytała 

również, jaka jest nieściągalność ze strefy za soboty. 

 Ad vocem Komendant wyjaśnił, że to są kwoty, które najprawdopodobniej zostaną umorzone, 

ze względu na niemożność ściągnięcia. Zaległości są narastające. Są jeszcze postępowania z roku 

2015, które trwają do chwili obecnej, a wynikają z odwołania od zapłaty. W kwestii drugiego pytania 

radnej wyjaśniono, że można przygotować takie zestawienie, ponieważ w tej chwili Pan Bączek nie 

ma takiej wiedzy. 

 Radna Natkańska uważa, że narastające zaległości to spory problem i trzeba pochylić się nad 

tym tematem. 

 

5. Zapoznanie się z opinią RIO dotyczącej sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu 

za 2016 rok. 

 

Pani Skarbnik zapoznała Komisję z opinią RIO z dnia 5 kwietnia 2017 roku. Opinia jest pozytywna. 

Na pytanie radnej Kluchy o janosikowe Pani Skarbnik wyjaśniła, że gmina już go nie płaci. W 2016 

roku my otrzymaliśmy janosikowe w kwocie 902 tys. zł. 

 Według radnego Jana Węglorza pozytywna opinia świadczy o dobrze wykonanej pracy.  

    

6. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok. - ciąg dalszy. 

 

Komisja Rewizyjna przystąpiła do analizowania sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok. 

Radna Klucha zapytała o pieniądze z tzw. kapslowego. Czy została wykorzystana cała kwota? 

 Pani Skarbnik poinformowała, że część środków została. Nie ma nakazu, że trzeba te środki 

wydatkować od razu. Jeśli nie ma zapotrzebowania to ich nie wydatkujemy. Mimo, że planuje się je 

na niższym poziomie to w ciągu roku są one rok rocznie zwiększane.  

 

Komisja Rewizyjna poruszyła temat Związku Gmin Wyspy Wolin i środków, jakie gmina wydatkuje 

na związek. Radna Klucha zapytała, na jakim etapie są zadania, która planuje związek.  

Po rozmowie telefonicznej z Przewodniczącym ZGWW Rafałem Wolnym Komisja dowiedziała się, 

że w przyszłym tygodniu radni dostaną informacje na ten temat.  

 Na pytanie radnego Szyszkowskiego, jakie dochody były wyższe niż zaplanowano Pani 

Skarbnik wyjaśniła, że w większości działów dochody były wyższe niż planowane. Największe 

zmiany były po stronie podatków tj. podatek od nieruchomości, podatek rolny i leśny, o 12 tys. więcej 

było z podatku od środków transportowych. Ponad 90 tys. więcej gmina otrzymała z podatku od 

spadków i darowizn.  Natomiast wpływy z opłaty targowej i miejscowej był większe o ponad 100 

tys. zł. Te wszystkie składniowe spowodowały, że dochody były wyższe niż planowano.     

 

7. Przyjęcie protokołu z kontroli UKS Chrobry w ramach udzielonych dotacji finansowych za 

2016 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Adam Jakubowski odczytał protokół z kontroli UKS Chrobry.  

Po naniesionych przez Komisję uwagach do treści protokołu, Przewodniczący poddał pod głosowanie 

jego przyjęcie. Za przyjęciem opowiedziało się 5 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

8. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

9. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  

10. Zakończenie posiedzenia . 

 

W związku z wyczerpaniem punktów z porządku Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska      Przewodniczący Komisji 

                        Adam Jakubowski 


